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内容概要

本书是为语文版中等职业教育《英语》上、下册教材编写的配套同步学生练习册，在编写中，我们作
了如下考虑：    (1)本练习册以复现教材的基本教学内容为目标，突出语言知识的应用和综合技能的训
练；秉承教材所体现的职业特色，尽可能地将练习题设置在学生们熟悉的生活和职业场景中，提高学
生的练习兴趣和练习效果，既可以使学生巩固课堂中所学的内容，又能帮助教师检测学生的学习进展
情况。
    (2)考虑到不同地区、不同专业的不同要求和不同学生之间的差异，按照循序渐进的原则，在每个单
元精编了一些基础训练和能力拓展练习。
    在基础训练里，我们注重的是为学生打下扎实的基础，所编写的练习题都紧扣单元任务，主要是词
汇、语法练习。
在能力拓展中，突出阅读和写作的训练并兼顾综合能力的培养，如在阅读部分中，我们既重视对信息
识别、信息转述和信息综合能力的进一步训练，又重视相关话题的拓展和背景知识的学习。
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章节摘录

　　7. Reading　　Read the passage and choose the best answer to each of the following questions.　　Jack was
ten years old and he was a very lazy boy.　He didnt like doing any work. He had to go to school, of course, but he
didnt study hard there and tried to do simple work.　His father and mother were both doctors and they hoped
that their son would become a doctor, when he grew up.　　But one day Jack said to his mother, "When I finish
school, I want to be a cleaner. "　"A cleaner?" his mother asked.　She was very surprised,　"Thats not a good job.
Why do you want to become a cleaner?　Because I would only have to work one day a week," Jack answered at
once.　"Only one day a week?" his mother said, "What do you mean? And how do you know it?　Well," Jack
answered, "I know that the cleaners come to work on Thursday every week.　Because I can only see them on that
day. " And then his mother laughed and said, "The cleaners go to work on Monday, Tuesday, Wednesday and
Friday in other streets. "
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